

KHKS Håndbold - Dagsorden

Den 25.04.2023
Mødeleder: Rune

Kl. 19.30
Facilitator: Jette

Sted: KHH Cafeteria
Referent: Jesper

Møde nr. 4

Distribueres til: Bestyrelsen + Christina Halsted

Deltagere: Michelle, Jesper, Rune, Malene og Louise

Afbud fra: Jette, Christina Halsted

Mødet skulle oprindeligt havde været afholdt den 12/4, men blev udskudt, da formand Jette var dobbelt booket den dag.

Dagsorden	Meddelelser/Forhandling	Navn	Termin
1. Dagsorden/Referat - Opfølgning og godkendelse VIGTIGT	Mit id bestilt til Jette og Malene. Nu skal der bestilles børneattester til alle trænere, og frivillige. Dette gør Louise og Rune. Og der laves kontrakter til nye trænere fra 2022.		
2. Hovedpunkter Sidste hjemmekampdag – Evaluering Hvad gør vi for at få frivillige til dyrskue?	Pt vil det være svært at finde den samme energi til at finde sponsorgaver til næste år. Der er stemning for at købe gaver for 5.000. Solgte lodder i 2023 næsten 20.000 Det foreslås at købe gavekort hos firmaer der vil give 50% på dem. Fotograf ønskes til næste år. Forslag om at dele festen op, så sidste hjemmekampdag handler mere om børn. Og så give seniorholdene en fest en anden dag. Mere luft mellem kampene til konkurrencer for tilskuerne. Medaljer til alle børn. Dyrskue: At man som forældre optjener penge til sit barn der kan bruges til stævner og andre klubrelaterede arrangementer. Rune og Malene holder styr på.		
3. Orientering formanden Fokuspunkter det næste stykke tid.	Børneattester. Satser til trænere/andre. Takstblad for trænere. Kontrakter 2022/2023. Udbetaling 2022/2023 sæsonen. Tilmelding stævner. Håndboldskole. Skriv om dyrskue.		
4. Oplæg til beslutning Tilskud til stævner m.m.? Se nedenfor.			
5. Sport og Udvikling v/Louise Nyt siden sidst? Ny sæson - Opstart Trænerkursus plan.	Rekruttering af nye spillere. Louise vil gerne, men skal have en anden til at tage hendes vagter på jobbet. DGI vil lave trænerkursus her i 4070. I alt 8 moduler. Tilbud til u13 spillerne, at de får ung træner uddannelsen.		

6. Økonomi og Administration Cafeteria v/Malene Nyt siden sidst?	God indtjening til Sidste hjemmekampsdag. Cafeteria: der vil ikke være åbent, hvis ikke holdene selv byder ind. Ny kode på nøgleboks, alt for mange har koden og adgang.		
7. Event og Frivillig v/Rune Nyt siden sidst?	Som udgangspunkt har vi svært ved at finde frivillige til Royal arena kampe.		
8. PR og Kommunikation v/Michelle Nyt siden sidst?	Der er blevet ryddet op på hjemmesiden. På den lange bane skal den opdateres og feks gøres mobilvenlig. Info om alle trænere er på vej. Efterskolekampagne er på vej i maj. Der arbejdes på at rydde op i diverse FB grupper. Undersøge om man på hjemmesiden kan lave en saldo på optjent penge fra frivilligt arbejde, pr spiller.		
9. Eventuelt	Haltider, hvorfor har vi mistet så mange tider. Spørgsmål om beslutningsprocesser. Hvor mange skal vi være for at beslutte store spørgsmål som feks haltider.		
Næste møde den 16.5.2023 kl. 19:00			

Forslag til hvordan vi kan motivere til at hjælpe ved Dyrskuet m.m. for at få del i pengene til stævnedeltagelse m.m.

Hvor mange penge skal der deles ud og hvordan???

Gavekort – lodtrækning om præmier – alle deltagere?